

Équipe de Santé Familiale

PLANTAGENET

Family Health Team

Date: _____ Patient: _____

Telephone Messages

I agree to have voice telephone messages left at my: (please circle the appropriate choice below)

home work mobile phone all phones no voice messages

E-mails

The Plantagenet Family Health Team sends emails to remind patients of appointments, required screening tests and of special clinics (such as the flu shot clinic in the fall). Since emails can never be considered completely secure, the emails will never contain confidential medical information about you.

I agree to receive emails of this kind to my personal email address from the Plantagenet Family Health Team.

Yes No

Health Portal

In the near future the Plantagenet Family Health Team will be establishing a Health Portal that will allow you to have access to your personal medical information via a secure computer link.

Signature of patient _____ Date _____

Équipe de Santé Familiale

PLANTAGENET

Family Health Team

Date: _____

Nom: _____

Message téléphonique

J'accepte d'avoir des messages téléphoniques vocaux à mon: (veuillez encercler le choix approprié ci-dessous)

travail

domicile

cellulaire

tous les téléphones

pas de messages vocaux

Courriel

L'équipe de santé familiale Plantagenet envoie des courriels pour rappeler aux patients les rendez-vous, les tests de dépistage requis et les cliniques spéciales (comme la clinique de vaccination contre la grippe à l'automne). Étant donné que les courriels ne peuvent jamais être considérés comme complètement sécurisés, les courriels ne contiendront jamais d'informations médicales confidentielles sur vous.

J'accepte de recevoir des courriels de ce genre à mon adresse électronique personnelle de l'équipe de santé familiale Plantagenet.

Oui

Non

Portail santé

Dans un avenir rapproché, l'équipe de santé familiale Plantagenet établira un portail santé qui vous permettra d'avoir accès à vos informations médicales personnelles via un lien informatique sécurisé.

Signature du patient _____ Date _____